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Ainars – Labdien man ir 2 jautājumi par

Labdien man ir 2 jautājumi par jaunajām ielām “Mežaparku”.
1. Tur ir gan 1 gan 2 virzienu ielas, bet salikti ir puķupodi, lai izbrauktu ar auto vai
samainītos ir jābrauc slalomā? Tas tā speciāli? To ielu izmanto tagad tranzītam uz Bīriņu
iela ir slēgta dēl remonta.
2. Vai darbu veicēji ir devuši garantiju. ieklātais bruģis ir šausmīgi zemas kvalitātes, pat
teiktu izskatās kā brāķētais, jo katram otrajam ( īpaši krāsainajiem bruģakmeņiem visas
malas jau aplūzušas un nodrupušas ( kas būs pēc gada bail iedomāties ) , tas veidojas, ja
iepērk pašu lētāko, kam smilts proporcija par cementu ir vairākumā. ) Kurš no Domes ir
atbildīgs par šādas kvalitātes darba pieņemšanu?


